Reference:

Date:

التاريخ:

Decree No ()

قرار رقم ()

Student:

• After reviewing the Amiri Decree No. (88/164) dated on 16/10/1988 concerning the establishment of the Ministry of Higher Education (MOHE);

- The Cabinet Decision No. 16 dated on 21/05/1988 concerning the system of scholarships and the attached supplementing rules and regulations thereto;
- The Decree-Law No. (116) of 1992 on administrative organization, the delegation of authorities and the delegations therein:

The Ministerial Decree No. (312) dated 19/11/2012 on the adoption of the Scholarships Regulations.

- The Ministerial Decree No. (93) issued on 11/04/2018 concerning restructuring the Scholarships Committee in the Ministry of Higher Education;
- The Ministerial Decree No. (544) dated 14/10/2018 on authorizing the heads of cultural offices in some affairs of the Scholarship Committee;
- The minutes of the meeting of the Academic Committee of Cultural Offices No. () held on

## It has been decided

Article 1: Approval of the change of discipline to

## **Student information:**

- Current Discipline:
- Country of study: The United Kingdom
- Sponsor: Ministry of Higher Education

Article 2: Implementing the decisions of the academic committee of the cultural offices;

Article 3: The Ministry of Higher Education must be notified of the decision made within one week from the date of issue. This decision will not be effective until it has been approved; Article (4): The concerned authorities should be notified and take the necessary actions.

- بعد الاطلاع على المرسوم الأميري رقم (88\164) المؤرخ في 1988/10/16 بشأن إنشاء وزارة التعليم العالي.
- وعلى قرار مجلس الوزراء رقم 16 المؤرخ 21\05\1988 بشأن نظام البعثات وعلى اللوائح والنظم الملحقة والمُكمّلة له.
  - وعلى المرسوم بقانون رقم (116) لسنة 1992 بشأن التنظيم الإداري وتحديد الاختصاصات والتفويض فيها.
- وعلى القرار الوزاري (312) المؤرَّخ في 19\11\2012 بشأن اعتماد لائدة البعثات الدراسيّة.

- وعلى القرار الوزاري رقم (93) الصادر في 11\04\2018 بشأن إعادة تشكيل لجنة البعثات في وزارة التعليم العالى.
- وعلى القرار الوزاري رقم (544) المؤرخ 2018/10/14 بشأن تفويض السادة رؤساء المكاتب الثقافية في بعض اختصاصات لجنة البعثات
- وعلى محضر اجتماع اللجنة الأكاديمية الخاصة بالمكاتب الثقافية رقم ( ) المنعقد

## فقد تقرَّر

مادة أولى: الموافقة على تغيير التخصص إلى .....

- التخصص الحالي: بلد الدراسة: المملكة المتحدة

جهة الإيفاد: وزارة التعليم العالي
مادة ثانية: تنفيذ قرارات اللجنة الأكاديمية التابعة للمكاتب الثقافية

مادة ثالثة: يتم إخطار وزارة التعليم العالي بالقرار المُتخذ خلال أسبوع من تاريخ صدوره ولا يكون هذا القرار نافذاً إلا بعد اعتماده

مادة رابعة: على جهات الاختصاص العلم وعمل اللازم.

المَرجع:

بشأن الطالب/ـة: